

Mission Prayer Movement: Middle East & CGO

April 4, 2023

Updates:

1. Syria: On Monday, the US military said it carried out a strike in Syria, killing a senior Islamic State group official, Khalid Aydd Ahmad al-Jabouri, who is responsible for planning attacks in Europe.
2. In spite of the rising inflation in Egypt, over 30% in March, a new Islamic Cultural Centre, including the Grand Mosque covering more than 19,000 square meters and is capable of hosting 107,000 worshippers is built. The mosque cost 800 million Egyptian pounds (\$25.9 million) and is the second biggest mosque in Africa. This lavish endeavor has been highly criticized and angered by Egyptians as they are facing poverty.
3. After months of protests demanding to end the compulsory hijab on women, Authorities in Iran have been making clear their determination to continue to enforce this law.

Prayer Request:

1. Continue to pray for the volatile situations in Syria, whether from the earthquake, wars, conflicts and much more atrocities.
2. Pray for the many Middle Eastern people as they are going through financial hardships, to experience God's provision through His people.
3. Pray for the Arabs as they are seeking freedom, justice and fairness in an unjust world, to find true freedom in Christ.

30 Days of Prayer for Muslims during Ramadan:

Jordan is one of the most welcoming nations for refugees, with over 750 000 of them, mostly fleeing the conflict in Syria.

Pray for refugees in Jordan as they re-establish their whole lives. Pray for those who are serving the poor in Jordan and other parts of the Middle East, whether Christian or Muslim, that they will have what they need to be a blessing to the poor.

Pray for Muslims in Jordan to respond to the message of Jesus and the Good News He has for the poor.

Coming Generation Organization Updates & Prayer Points:

1. Starting in March until the end of April, during Ramadan and Easter, CGO is finding ways to provide 1000 food bags to the refugee families to alleviate some of their financial burdens in this ongoing economic crisis.
2. Pray for evangelism training & preparation for 35 young people as well as coordinating discipleship groups.
3. Pray for the MBB's discipleship groups and their spiritual growth.
4. Pray alongside with our brothers and sisters against the spiritual warfares especially during Ramadan.

宣教祈禱運動：中東和 CGO

2023 年 4 月 4 日

最新情況：

1. 敘利亞：週一，美國軍方聲稱他們在敘利亞進行了一次攻擊，殺死了一名高級伊斯蘭國集團官員，哈立德·艾德·艾哈邁德·賈布里 (Khalid Aydd Ahmad al-Jabouri)，他專門負責策劃在歐洲的襲擊。
2. 儘管埃及的通貨膨脹率上升，3 月份超過 30%，但仍建造了一個新的伊斯蘭文化中心，包括佔地 19,000 多平方米、可容納 107,000 名信徒的大清真寺。這座清真寺耗資 8 億埃及鎊（2590 萬美元），是非洲第二大清真寺。這種奢侈的做法遭到了埃及人的高度批評和憤怒，因為他們正面對貧困的情況。
3. 在要求結束對女性強制戴頭巾的抗議活動持續數月之後，伊朗當局一直明確表示他們決心繼續執行這項法律。

代禱事項：

1. 繼續祈禱敘利亞的動盪局勢，無論是地震、戰爭、衝突還是更多暴行。
2. 為許多正經歷經濟困難的中東人禱告，讓他們能通過神的子民經歷神的供應。
3. 為阿拉伯人禱告，因為他們在不公正的世界中尋求自由、正義和公平，祈求他們能在基督裡找到真正的自由。

30天齋戒月期間為穆斯林祈禱：

約旦是最受難民歡迎的國家之一，難民人數超過 75 萬人，其中大部分是逃離敘利亞衝突的人民。

為約旦的難民祈禱，因為他們正在重建他們的生活。為那些在約旦和中東其他地區，服務窮人的人祈禱，無論是基督徒還是穆斯林，他們把自己所擁有的東西來祝福有需要的窮人。

祈求約旦的穆斯林回應耶穌的信息和神給窮人的好消息。

CGO最新情況和禱告事項：

1. 從三月開始到四月底，齋戒月和復活節期間，CGO 正在設法向難民家庭提供 1000 個食品袋，希望在這場持續的經濟危機中減輕他們的一些財務負擔。
2. 為 35 名年輕人的佈道培訓，以及籌備中的門徒訓練小組禱告。
3. 為 穆斯林背景信徒的門徒訓練小組和他們的屬靈成長禱告。
4. 與我們的兄弟姐妹一起祈禱，特別是在齋戒月期間的屬靈戰爭。